
Českomoravská myslivecká jednota, z,§-
Okresní mysliveclqý spolek ve Vyškově

zÁns
z Okresního sněmu OMS ČMMJ, z.s. ve Vyškově,

konaného dne 15.4.2023 v prostorách KD ve Velešovicích

Zahďlení okresního sněmu ČrraU.l - OMS Vyškov bylo provedeno v9,15 hod.
předsedou OMS ČnaU; ing,Janem Dvořákem.Ph.D., ktený přivítal všechny
přítornné členy ČMMJ, členy MR, DR, a hosty - jnrbitanty zťad čtenů ČnÍnn; .

Všichni členové OMS Vyškov, z.§. obdrželi dle stanov Čmm.l pozvánku
s následujícím programem jednání Okresního sněmu:

Proqram:

1. Zahfiení

2. Volba orgánů s*ámu (řídící §němu, zapisovatel, ověřovatel zápisu,

mandátová a návrhová komise)

3. Zpráva předsedy ČtUrUl OMS Vyškov o činnosti za období od sněmu v r"

7a22

4. Zpráva předsedy dozorčí rady

5" Zpráva mandátové komise

S- §chválení učetní uzávěrky raku 2022

7. Schválení rozpočtu na rok 2a23

8- Diskuze

9. usneseni a závér okresniho sněmu Čnnnn-l

Ad 2. lng. Dvořák Ph"D" krátce seznámil účastníky sněmu s předloženým programem a
s tírn, že byl Mfi OMS Čnrnn; Vyškov pověřen řízenín. dnešniho okresního sněm*
čr;tnlt;"



Následně předložil návrhy na složení následujících komisí a funkcí spojených
s průběhem okresního sněnnu:

Mandátová kornise ve s|ožeryi.

lng.Puklová Petra Ph.D. - předsedkyně
p.Oravec Branislav
p"Šebesta Jan
p-Nováková Oldřiška

Návrhová komise ve složení:

ing" Kaminek Jarornir - předseda
p. Zourková fijarcela
p.Trdý Michal

Dále bylo navrženo, aby zapisovatelkou zápisu byla jednatelka, pí. Nováková Oldřiška a
ověřovatelern zápisu byl pan ing. Charous Stanislav,

Všechny navřené crgány sněrnu, zapisovatel a ověřovatel zápisu byly bez připomínek
přítomnými členy schváleny.

Ad 3. lng. Dvořák Jan Ph.D. přednesl zprávu předsedy OMS ČtrnrU; o činnosti MR za
uptrynuté období od minulého sněrnu, ve které se znninil o všech akcích ,lednatliuých
odborných komisi, tj.myslivecké, kulturně propagační. kynologické a střelecké"

Ad_4. Zprávu DR oMS Črranru přečetla p.Zourková Marcela za momentálně zdravotně
indisponovanrého předsedu DR pana Jana §ebesfu {viz příIoha zápisu}.

Ad 5. Předsedkyně mandátové komise, ing.Puklová Petra Ph.D oznámila, že na dnešním
sněrnu je přítomnc 72 členťl disponujícich na základě plných nnoci 173 hlasy. OM§
Čmnru Vyškov rná k datu odeslání pozvánky na sněm ceikem S05 členů.

Podmínka usnášeníschopnosti sněmu byla dle stanov ČUmJ naplněna zahájením
sněmu s posunem o 15 minut ve srovnání s pozvánkou (9:00 hod).

Ad §. Předseda OM§ ČnnrU; ing. Dvořák Ph.D, poděkoval za zprávu mandátové kornise
a seznámil přítomné s účetní uzávěrkou za rok 2022. Krátce okomentoval kladný
výsledek hospodařeni OMS ČUVt.l Vyškov ve rnýši 11MBs Kč.

Po předložení dal hlasovat o schválení účetní uzávěrky roku 2*22,

souhlas - jednohlasně 173 hlasů
nesouhlas - 0
zdrželo se - *



Ad 7. Dále řídící sněmu předložil návrh na vyrovnaný rozpočet roku 2a23 v nákladové
položce i v položce výnosů v předpokládané výši a92 400 Kč,

Po představení rozpočtu na rok 2023 dal hlasoval o rozpočtu roku 2023.

souhlas - jednohlasně 173 htasů
nesouhlas - 0
zdrželo se - 0

Ad 8.. lng. Dvořák Ph.D. poděkoval za schváleni účetni uzávěrky za rok 2a22a rozpočtu
na rok 2023 azahájil diskuzi a to nejprve předánim věrnostnich medailí členům, kteři se
v letošním roce dožívají75,80, 85 a 90 let,

_ Slovo sr opět vzal předseda ing.Dvořák Jan Ph.D. a srdečně pozval všechny
přitomné na o§lavy 100.výročí zalaženi, které se budou konat v Brně v rámci Národní
výstavy myslivosti

- dále informoval ůčastníky sněrnu o konání Sboru zástupců ČrURa.l, tCe by se mimo
jiné mělo jednat i prodeji pojišťovny Halali

- upozornil i na současně probíhající Jarní svod v blizkosti KD zde ve Velešovicích a
informoval o dalších připravovaných kynologických a stře|eckých akcích, pořádaných
OMS Vyškov v roce 2023

Ad 9. Předseda návrhové komise ing" Kaminek přečett usnesení z okresního sněmu a
předal slovo řídicimu sněmu, V následném hlasování bylo usnesení všemi přítomnými
přitato.

lng, Dvořák Jan Ph,D, poděkoval předsedovi návrhové komise a také poděkoval všem za
účast na dnešnim sněmu a popřát mnoho loveckých zážilků, pevné zdraví a pozval na
právě začina]íci přehlídku trofeji.

Zasedání okresního sněmu CMMJ Vyškov bylo v 10"45 ukgnčeno,

Zápts zpracovala: Nováková 0ldřiška
jednatelka OMS CMMJ ///

Zápis ověřil: lng. Charous S[anislav
místopředseda DR OMS ČMMJ

:i,.

příloha zápisu:
- Prezentace o činnosti OMS Vyškov
- Zpráva dozorčí rady OMS Vyškov
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